
1128066

To:

ER
From:

@minvws.nl] ) IEEEDM @minvws. nl];
minvws.nl]

Sent: Fri 2/12/2021 7:48:04 PM

Subject: RE: tekort aan optrek naalden voor de ect, door beleid vws

Received: Fri 2/12/2021 7:48:04 PM

Ja contact gehad maandag even bespreken

Verzonden met BlackBerry Work(www_ blackberry .com)

Van:"EEN BEE minsol
Verzonden: 12 feb. 2021 17:55

Aan:
" 5.1.2¢ y @minvws.nl>;

"

5.1.2e " = 5.1.2e (@minvws.nl>;
"

Onderwerp: RE: tekort aan optrek naalden voor de ect, door beleid vws

CZ vragen? Daar komt signaal vandaan. Denk dat we wel wat moeten doen. [EEE ii nog contact gehad met

BEY7

Verzonden met BlackBerry Work(www_blackberry.com)

Van:EE) EXE @minvws.ol>
Verzonden: 12 feb. 2021 17:21

@minvws.nl>;
"

(@munvws.nl>;
"

Onderwerp: RE: tekort aan optrek naalden voor de ect, door beleid vws

@minvws.nl>;
(@mmyws.nl>

GGDGHOR betrekken? Heb ik vandaag nog overleg mee gehad en onderwerp codrdinatie ook even aan de orde gehad. Zijn (nog)
niet echt bezig met een codrdinerende rol (vooral signaleren), is wel een mogelijke rol die besproken moet worden denk ik.

«EE

van:ICEDIEEE© minvws.ni>
Verzonden: vrijdag 12 februari 2021 16:55

@minvws.ni>; ) SEE eminvws.nt>;[IEEE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: tekort aan optrek naalden voor de ect, door beleid vws

hebben wij mogelijkheden om (actief) herverdeling te bevorderen?

van:IEEE)EEE© invws o>
Verzonden: vrijdag 12 februari 2021 16:29

Aan: ) SESE minvws.n>;IESE
minvws.nl>; Hip @minvws.nl>

Onderwerp: FW: tekort aan optrek naalden voor de ect, door beleid vws

Hallo allen,

Ik krijg zojuist onderstaande mail door, hoe kunnen we dit het beste aanpakken?

Groeten,
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Verzonden: arses
12 2021 15:33

Aan: minvws.nl>

CoE mins; IEE. minus.»

Onderwerp:
R

RE: tekort aan dir naalden voor de ect, door beleid vws

IEE

Zie onderstaande mail/signaal. Hoor graag of dit door GMT opgepakt kan worden.

Hartelijke groet,

Verzonden: wrisog 12 mw! 2021 14:41

Aan: JEo invws.nl>
Onderwerp: FW: tekort aan optrek naalden voor de ect, door beleid vws

Willen jullie dit neerleggen bij wie het thuis hoort. Ik denk GMT

Groeten IEE
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van:INNESEXEo ninvws.nl>
Verzonden: ah

12 februari 2021 14:13

Aan:EET.BESET© minvws. >;ERED)<BEEEDM© minvws.ni>
Onderwerp: FW: tekort aan optrek naalden voor de ect, door beleid vws

ho! INEKECEN

Zie onderstaande mail van de NVvP. Kunnen jullie zorgen dat het signaal op de goede plek komt? Of ik wil dat cok doen, maar

weet niet bij wie? Klinkt GMT-ig.

dag,

Van: Hen .net>
Verzonden: vrijdag 12 februari 2021 13:43

Aan:[EFTBENET© minvws.n>
Onderwerp: Fwd: tekort aan optrek naalden voor de ect, door beleid vws

Hoi EAN

Van leden ontvangen wij het signaal dat er op heel
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korte termijn een tekort aan optreknaalden en andersoortige naalden ontstaat bij ggz-instellingen, omdat de leveranciers ( zoals

king.nl) de prioriteit moeten geven aan levering voor ziekenhuizen (ingekocht door of via VWS) vanwege de vaccinaties voor Covid.

Dat vormt een groot probleem in de GGz-instellingen voor oa ECT (naalden zijn nodig voor anesthesie) en toedienen van een depot

(bij dwangmedicatie).
De ziekenhuizen hebben voor ECT geen probleem begreep ik, omdat deze meegaan in de Covid-orders.

Weet jij of dit reeds bekend is en hoe dit opgepakt kan worden?

Hoor het graag!


